

皮具手袋篇

SR-724A 乳白膠、樹脂上糊機(下面糊型) latex Glue, Resin Spreader (lower Side Resin Spreading Type)



特性 FEATURE

- ◆ 本機使用底下上糊方式上糊，四支轆輪全部採用不銹鋼製成。
- ◆ 完全自動無段變速，快速快慢可自由調整。
- ◆ 本機適用於制鞋，中底公事包、皮包、相框、紙張、封面、泡棉...等。
- ◆ This machine is lower side resin spreading type, the body of machine and the four rollers are made of stainless steel.
- ◆ Fully automatic stepless speed change device, its fast and slow speed can be freely adjusted.
- ◆ This machine is suitable for making shoes, sole, portfolio, photo frame, paper, cover, foam rubber, etc.

技術參數 PARAMETER

型式	上膠範圍	馬力	機械尺寸	淨重	毛重
Model	Gluing width	H.P.	Machine size(LxWxH) cm	N.W. (Kg)	G.W. (Kg)
SR-724	200mm	1/8	65x40x35	38	58
SR-724A	300mm	1/8	55x40x35	30	50
SR-724B	400mm	1/8	65x40x35	38	58
SR-724C	600mm	1/4	90x40x35	45	70
SR-724D	800mm	1/4	110x40x35	60	85
SR-724E	1000mm	1/4	135x50x35	70	95
SR-724F	1100mm	1/4	145x40x35	75	105
SR-724G	1200mm	1/4	148x40x35	80	110

SR-722 硬輪強力上黃膠機 A Hard Wheel Powerful Yellow Glue Applying Machine

SR-723 軟輪強力上黃膠機 B Soft Wheel Powerful Yellow Glue Applying Machine



特性 FEATURE

- ◆ 本機適用於 0.3mm 以上之一般皮料，包根皮、中底、鞋墊、紙板、運動器材或各種軟性材質上膠使用。
- ◆ HC317B 下輪採用膠輪上膠不同厚度可適當填補，達到上膠均勻之目的。適于運動鞋底，插中紙板上強力膠使用。
- ◆ Applicable to the local 0.3mm above normal skin materials, including the root bark, in the end, insoles, cardboard, sport equipment or materials on a variety of soft plastic used.
- ◆ HC317B then the next round of the use of rubber tire on a different thickness can be properly filled, to achieve uniform sizing purposes. Movement for soles, inserted in the use of glue on cardboard.

技術參數 PARAMETER

型號	Model	SR-722	SR-723
尺寸	Dimension	L70xW50xH40cm	L70xW50xH40cm
重量	Weight	50kg	50kg
電壓	Voltage	380V	380V
功率	Power	0.37KW	0.37KW